ADDENDUM
Fact Sheet – “Hong Kong, China – Portugal Joint Issue on Fishing Villages”

	郵品
Product
	單位售價
Unit

Selling Price
	每名排隊顧客限購數量
Sales Restriction Per Queuing Customer

	新郵票(四款面值)
Mint Stamps 

(4 denominations)
	$1.40

$2.40

$3

$5


	各面值郵票各10版(即各面值各250枚郵票)

10 sheets of each denomination

(viz. 250 stamps of each denomination)

	小版張(嵌有4套郵票，每套各有郵票4枚)

Mini-pane

(Containing 4 sets of 4 stamps each)


	$47.20
	5版
5 panes

	貼有一套四枚郵票並以特別郵戳蓋銷的首日封(只於二○○五年十月十八日在39間集郵局發售)
Serviced First Day Cover affixed with 1 set of 4 stamps and datestamped with the special postmark

(only available at 39 philatelic offices on 18 October 2005)


	$15.30
	5個
5 covers

	貼有香港和葡萄牙郵票各一套(每套各有4枚郵票)並分別以兩地郵政機構的特別郵戳蓋銷的首日封(只於二○○五年十月十八日在39間集郵局發售)
Serviced First Day Cover affixed with Hong Kong and Portugal stamps 

(with 2 sets of stamps (2 x 4 stamps) cancelled by special postmarks of Hongkong Post and Portugal Post respectively, only available at 39 philatelic offices on 18 October 2005)


	$40
	5個
5 covers

	套摺(內載一套4枚郵票)

Presentation Pack

(with 1 set of 4 stamps)


	$20
	5個
5 packs

	紀念套摺
(內載香港郵政和葡萄牙郵政分別發行的郵票各一套，每套各有4枚郵票)

Souvenir Pack

(with 2 sets of stamps (2 x 4 stamps) issued by Hongkong Post and Portugal Post respectively)


	$45
	5個
5 packs

	郵資已付圖片卡(空郵)

(一套4張)

Postage Prepaid Picture Cards (Air Mail)

(with a set of 4 cards)


	$20 / set
	5套
5 sets

	貼有一套四枚郵票並以特別郵戳蓋銷的極限明信片(只於二○○五年十月十八日在39間集郵局發售)
Serviced Maximum Card Set affixed with a set of 4 stamps

(cancelled by special postmark, only available at 39 philatelic offices on 18 October 2005)


	$34.30 / set
	5套
5 sets

	一套四枚面值0.3歐羅的葡萄牙新郵票(只於二○○五年十月十八日起在39間集郵局發售，為期6個月，或直至售完為止。不得以香港郵政郵戳蓋銷)

Portuguese Mint Stamp Set 

(4 stamps of 0.3 Euro each, only available at 39 philatelic offices from 18 October 2005)


	$13 / set
	5套
5 sets


